

一、家庭

- 1.为着父母可以在这一个年尾的时间可以带领家人来回顾家庭当中所经历的恩典，教导孩子从小就学习如何数算主恩，以感恩的心面对生活，并向神感恩。
- 2.祷告在假期中父母可以与孩子们有很好的相处，把握这假期建立亲子的关系，也保守假期中出游的家庭，可以享受出游，并在路程都有平安。

二、教会

- 1.为着各教会将进行圣诞晚会或圣诞崇拜祷告，愿教会都可以借着这些的聚会再次与会友重新思考圣诞节真正的意义，耶稣降生带给他们真正的意义。愿一切的活动都可以顺利进行，也让这些的聚会能够接触更多非信徒，使他们真正认识耶稣。
- 2.为着 2023 年被委派到其他堂会而需要搬迁的牧者祷告，让他们在忙碌筹备圣诞节的事工之余也有时间和体力来安排搬迁事宜。愿他们也可以在这一段时间可以与教会领袖及新任牧者也可以有很好的交接，并尽快适应新的堂会牧养祷告。

三、国家

- 1.为着峇冬加里土崩事件向神祷告。这一事件夺走至少 24 人的姓名，14 人失踪。求主亲自安慰死者的家属尽快走出失去亲人的伤痛，也为着接下来的搜救行动祷告，希望在最短的时间内找到剩余的失踪者。也求主医治那已经寻获的伤者。
- 2.为着登嘉楼、霹雳、吉兰丹、柔佛及彭亨州的水灾祷告，也为着在水患当中的灾民祷告。水患让他们失去家园，并造成他们许多的财务损失，求神亲自安慰并供应他们所需。也为着各州的救灾委员会祷告，能够以最好的状态帮助提供救援。

四、世界

- 1.法国：世界杯足球赛结束后，数千位法国球迷情绪失控，与警方爆发冲突，甚至镇爆警察还向球迷发射催泪弹。祷告法国球迷们能够控制住情绪，不要让情绪失控造成对其他人的伤害。
- 2.中国：中国政府在放宽防疫后疫情飙升，染疫人数飙升，造成抢药、抢疫苗、抢口罩。在北京的殡仪馆 24 小时不停转的焚烧，因死亡案例不断提升。求神介入控制在中国的疫情，也安慰在疫情中被感染甚至面对亲人死亡的亲属，也祷告中国当局可以有更好的政策来控制疫情。

Issachar Watchmen Methodist 22-28/12/2022
Prayer Items for 4th week of December

A. Family

1. Let us pray that parents will: lead their families to reflect upon the grace that God has given to them throughout year; teach children how to count their blessings from an early age; face life with a grateful heart, and give thanks to God always.
2. Pray that parents can get along well with their children during the holidays and grab the opportunity this holiday to build a stronger parent-child relationship. Pray for God's protection and journey mercies for families who are travelling during the holidays.

B. Church

1. Pray for the churches that will host Christmas parties or Christmas worship. Pray that members will rethink the true meaning of Christmas as they attend these gatherings and remember Jesus' birth. May all the activities be carried out smoothly, and let these gatherings reach more non-believers so that they can know Jesus.
2. Pray for the pastors who are assigned to new postings and need to relocate to new churches in 2023, so that they will have the time and energy to make the necessary arrangements while they are busy preparing for Christmas Day. Pray also that the handover with church leaders and new pastors will be smooth, and for the new pastors to adapt to the new church as soon as possible.

C. Country

1. Pray to God for the Batang Kali landslide incident. The incident claimed the lives of at least 24 people, with 14 still missing. May the Lord comfort the family members of the deceased as they grieve the loss of their loved ones. Pray for the next round of search and rescue operations, that the remaining missing persons can be found in the shortest possible time. Also, ask the Lord to heal the wounded who have been found.
2. Pray for the floods in Terengganu, Perak, Kelantan, Johor and Pahang; especially for the victims of the floods. The floods have caused the victims to lose their homes and have caused lot of financial losses. May God comfort and provide for them. Also, pray that the state disaster relief committees will be in the best condition to help provide relief.

D. The world

1. France: After the World Cup football match, thousands of French fans lost control of their emotions and clashed with the police. The riot police had to resort to firing tear gas at the fans to quell the riots. Let us pray that the French fans can regain control their emotions and not cause harm to others.
2. China: After the Chinese government relaxed the pandemic prevention measures, the number of Covid cases has soared; resulting in a rush for medicines, vaccines, and masks. Funeral parlors in Beijing are running their furnaces 24 hours a day, as the number of deaths continue to rise. Pray that God will intervene and take control of the pandemic situation in China, and comfort the relatives of those who are infected or have died from Covid. Pray that the Chinese authorities will put better policies in place to control the pandemic.

A. Keluarga

1. Agar ibu bapa dapat memimpin keluarga meninjau anugerah yang dialami dalam keluarga pada akhir tahun ini, ajarlah anak-anak menghitung anugerah Tuhan sejak kecil, menghadapi kehidupan dengan hati yang bersyukur, dan bersyukur kepada Tuhan.
2. Berdoa agar ibu bapa dapat berbaik-baik dengan anak-anak semasa cuti, manfaatkan cuti ini untuk membina hubungan ibu bapa dan anak, dan melindungi keluarga yang melancong semasa cuti supaya mereka dapat menikmati perjalanan dan selamat dalam perjalanan.

B. Gereja

1. Berdoa untuk gereja-gereja yang akan mengadakan pesta Krismas atau ibadat Krismas. Semoga gereja menggunakan perhimpunan ini untuk memikirkan semula makna sebenar Krismas bersama ahli sekali lagi, dan makna sebenar yang dibawa oleh kelahiran Yesus kepada mereka. Semoga semua aktiviti berjalan dengan lancar, dan biarlah perhimpunan ini mencapai lebih ramai orang yang tidak percaya supaya mereka benar-benar mengenali Yesus.
2. Berdoa untuk pastor yang ditugaskan ke gereja lain dan perlu berpindah pada tahun 2023, supaya mereka mempunyai masa dan tenaga untuk mengatur penempatan semula semasa mereka sibuk membuat persiapan untuk Krismas. Semoga mereka juga mempunyai penyerahan yang baik dengan pemimpin gereja dan pastor baru dalam tempoh ini, dan berdoa agar dapat menyesuaikan diri dengan pasukan pastoral gereja baru secepat mungkin.

C. Negara

1. Berdoa kepada Tuhan untuk kejadian tanah runtuhan Batang Kali. Insiden itu merampas nyawa sekurang-kurangnya 24 orang, dengan 14 hilang. Semoga Tuhan secara peribadi menghiburkan ahli keluarga untuk mengatasi kesakitan kehilangan orang tersayang mereka secepat mungkin, dan juga berdoa untuk operasi pencarian dan penyelamatan berterusan, dengan harapan dapat mencari mangsa yang hilang dalam masa yang sesingkat mungkin. Juga memohon kepada Tuhan untuk menyembuhkan mangsa-mangsa yang terluka yang telah ditemui.
2. Doakan bencana banjir yang dialami di Terengganu, Perak, Kelantan, Johor dan Pahang, dan juga mangsa banjir. Banjir menyebabkan mereka kehilangan tempat tinggal dan menyebabkan mereka kerugian besar dari segi kewangan dan harta benda. Semoga Allah merahmati dan memberi rezeki kepada mereka. Juga mendoakan jawatankuasa bantuan bencana negeri berada dalam keadaan terbaik untuk membantu dalam menghulurkan bantuan.

D. Dunia

1. Perancis: Selepas perlawanan bola sepak Piala Dunia, beribu-ribu penyokong Perancis hilang kawalan emosi dan bertempur dengan polis, malah polis rusuhan melepaskan gas pemedih mata ke arah penyokong. Saya berdoa agar peminat Perancis dapat mengawal emosi mereka dan tidak membiarkan emosi mereka hilang kawalan dan mendatangkan kemudarat kepada orang lain.

2. China: Selepas kerajaan negara China melonggarkan langkah pencegahan wabak covid 19, keadaan wabak meningkat, dan bilangan orang yang dijangkiti wabak itu meningkat, mengakibatkan tergesa-gesa untuk mendapatkan ubat, vaksin dan topeng. Rumah pengebumian di Beijing berurusannya sehingga 24 jam sehari, kerana jumlah kematian terus meningkat. Berdoa agar Tuhan campur tangan dalam mengawal penyakit wabak ini di negara China, dan menghiburkan saudara-mara yang dijangkiti atau bahkan menghadapi kematian orang tersayang semasa wabak ini, dan berdoa agar pihak berkuasa negara China akan mempunyai polisi yang lebih baik untuk mengawal wabak ini.